

|                                                                                           |                    |
|-------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------|
| 30,000 livres de dynamite, 40%, à raison de \$15.80 par 100 livres .....                  | \$ 4,740.00        |
| 30,000 livres de dynamite, 50%, 1¼", à raison de \$17.30 par 100 livres .....             | 5,190.00           |
| 40,000 substances détonante (Detonators), simple force, à raison de \$6.80 le mille ..... | 272.00             |
| 40,000 substances détonantes (Detonators), double force, à raison de \$9 le mille .....   | 360.00             |
| 300 fusées électriques, 4 pds, simple force, à raison de \$3.15 le 100 .....              | 9.45               |
| 300 fusées électriques, 6 pds, simple force, à raison de \$3.65 le 100 .....              | 10.95              |
| 300 fusées électriques, 8 pds, simple force, à raison de \$4.15 le 100 .....              | 12.45              |
| 300 fusées électriques, 10 pds, simple force, à raison de \$4.60 le 100 .....             | 13.80              |
| 195,000 pieds de fusées, à raison de \$27.25 par 6,000 pds .....                          | 885.63             |
|                                                                                           | <u>\$11,494.28</u> |

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation et de prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité à signer le contrat à intervenir.

27.—(26256) Soumise une communication de MM. Manny et Brégent au sujet du bornage du Parc Mont-Royal.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Parcs.

28.—Soumis un projet de bail, entre le Gouvernement et la Ville, en rapport avec la pose de tuyaux d'égout en-dessous du Canal Lachine.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport d'urgence.

29.—Soumise une requête, en rapport avec l'établissement d'un marché public, dans la partie nord de la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer à la Commission Spéciale du Conseil, à ce sujet.

30.—Soumise une communication de M. H. A. Hutchins, au sujet de la condition dans laquelle se trouve l'avenue de Lorimier.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, et au Député-Ingénieur en Chef pour rapport.

31.—(26312) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, au sujet de l'accident survenu à M. T. Trudeau, employé du Département de la Voirie.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département d'Hygiène pour rapport.

33.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, au sujet du service des tramways, via Glen et rues de Courcelles et Saint-Jacques.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la Compagnie des Tramways soit requise de se conformer au rapport de l'Ingénieur des Chemins de Fer, concernant le service des tramways dans ce qu'on est convenu d'appeler "The Glen", le seul parcours reliant Notre-Dame de Grâce et Westmount aux rues Saint-Jacques et Saint-Antoine.

34.—(26247) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, recommandant d'accorder l'autorisation demandée, par M. E. O. Champagne, de s'absenter pour une journée, pour agir comme expert.

|                                                                                   |                    |
|-----------------------------------------------------------------------------------|--------------------|
| 30,000 lbs. of dynamite, 40%, at the rate of \$15.80 per 100 lbs. ....            | \$4 740.00         |
| 30,000 lbs. of dynamite, 50%, 1¼", at the rate of \$17.30 per 100 lbs. ....       | 5,190.00           |
| 40,000 detonators, single strength, at the rate of \$6.80 per thousand .....      | 272.00             |
| 40,000 detonators double strength, at the rate of \$9.00 per thousand .....       | 350.00             |
| 300 electric fuses, 4 feet, single strength, at the rate of \$3.15 per 100 .....  | 9.45               |
| 300 electric fuses, 6 feet, single strength, at the rate of \$3.65 per 100 .....  | 10.95              |
| 300 electric fuses, 8 feet, single strength, at the rate of \$4.15 per 100 .....  | 12.45              |
| 300 electric fuses, 10 feet, single strength, at the rate of \$4.60 per 100 ..... | 13.80              |
| 195,000 feet of fuses, at the rate of \$27.25 per 6,000 feet .....                | 885.63             |
|                                                                                   | <u>\$11,494.28</u> |

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said recommendation and to request His Worship the Mayor and the City Clerk to sign the deed to be passed in this connection.

27.—(26256) Submitted a communication from Messrs. Manny & Brégent, re fixing of the boundaries of Mount Royal Park.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To refer the same to the Superintendent of Parks.

28.—Submitted a draft of lease between the Government and the City in connection with the laying of a sewer under the Lachine Canal.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for an immediate report.

29.—Submitted a petition in connection with the establishment of a public market in the northern part of the City.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Special Committee appointed by Council in this connection.

30.—Submitted a communication from Mr. H. A. Hutchins, anent the condition of de Lorimier avenue.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department and to the Deputy Chief Engineer for a report.

31.—(26312) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the accident which befell Mr. T. Trudeau, employee of the Road Department.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Health Department for a report.

33.—Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the Tramway Service via Glen, de Courcelles and St. James streets.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Tramways Company be requested to act upon the report of the Engineer in charge of Railways, concerning the tramway service, at the place commonly called "The Glen", where exists the only line connecting Notre-Dame de Grâce and Westmount with St. James and St. Antoine streets.

34.—(26247) Submitted a report from the City Architect recommending that Mr. E. O. Champagne's request for leave of absence for one day, in order to act as expert, be granted.